

臺北基督學院教師教學研究獎勵辦法

Faculty Research and Innovation Reward Regulation of Christ's College Taipei

民國 104 年 3 月 26 日 第五次教務會議通過
民國 104 年 10 月 19 日 臨時教務會議通過
民國 104 年 10 月 20 日 第一次臨時行政會議通過

- 第一條 本校為鼓勵專任教師致力於教學研究以提升本校之學術與教學，特訂「臺北基督學院教師教學研究獎勵辦法」（以下簡稱本辦法）。
- To encourage the full-time faculty to devote themselves to teaching and research and to upgrade their level in their academic field, this school sets this reward regulation (hereafter: this regulation)
- 第二條 文章發表於國際一流期刊者(根據科技部之界定)，其獎勵如下：
Faculty whose academic articles are accepted by top grade periodicals or journals (based on the Ministry of Science and Technology definition) will be rewarded as follows:
1. 第一篇五萬元/年。
First article --50 thousand/current year.
 - 二、第二篇（同一學年）三萬元。
Second article--30 thousand/current year.
 3. 第三篇（同一學年）一萬元。
Third article--10 thousand/current year.
- 第三條 文章發表於其他期刊（有審核制度）者，其獎勵如下：
Faculty whose academic articles have been accepted by periodicals or journals that have a peer review system will be rewarded as follows:
1. 第一篇二萬元/年。
First article --20 thousand/current year.
 2. 第二篇（同一學年）一萬元。
Second article--20 thousand/current year.
 3. 第三篇（同一學年）三千元。
Third article--5 thousand/current year.
- 第四條 在會議上被接受口頭發表論文者(包括:摘要，導論，文獻探討，研究方法，研究發現，結論，參考文獻)，由校方支付來回旅費及出席費獎勵之。
Faculty whose academic papers (Including: an abstract, introduction, literature review, research method, research findings, conclusions, and references) are accepted by periodicals or journals and are invited to present his or her article in a related conference will be provided full financial support for transportation and attendance.
- 第五條 二人以上合著文章，其著作者皆為本校教師時，獎金平分。若著作者有校外人士參與時，獎金只發予校內教師。
Faculty who have cooperatively written academic articles other full-time faculty will equally share this reward. The reward is only applicable for full-time faculty of the college.
- 第六條 發表之論文限當年著作之文章。
The reward will only be applicable to academic articles published during the same academic year.

- 第 七 條 刊於書院學報者，每篇二千元獎勵之。
Faculty whose academic articles are accepted by the college's journal will be rewarded two thousand for each article.
- 第 八 條 成立審核小組，其他未盡事宜，由審核小組決定。
The college will organize an audit task force to survey related affairs. Items that are not defined within this regulation will be decided by the members of the audit task force.
- 第 九 條 本辦法經行政會議通過後，報請校長核定實施。
This regulation as well as the amendment must be approved by the administrative meeting and implemented with the permission of the president.